

我们感谢上帝，国际信义会海员事工在裕廊渔港被授予设立一个中心。这是施密特牧师和黄良炎传道为了海员的福利，极力争取的结果，好让海员们可以有一个地方休息并与家人和朋友取得联系。中心需要一些义工，若你愿意的话，可以和施密特牧师和黄良炎传道联络。我们也感谢上帝，海员事工收到一辆载客车作为交通之用。这对关怀海员的事工是极大的帮助，因为这些海员极大的付出以致于我们能得到所需用的。

上帝赐下信心给许多听到福音的柬埔寨人。二零一二年一月一日共有33位柬埔寨人受洗，他们当中包括第一批在金边信义会世界宣教宿舍事工的12位学生。我们需要购买宿舍单位，好让这个对大学生有果效

的事工能继续发展下去。我们租赁的宿舍已被售卖，所以需要再找其他的宿舍单位。感谢上帝，因着纪林雪莉到缅甸参加湄公河宣教的伙伴教会会议，她和与会者分享这件事后，他们都愿意支持这项工作。宿舍预计需要美金200,000。请为这件事祷告，上帝会供应购买宿舍的资金。

纪林雪莉在六月受邀到芬兰福音信义差会的宣教节分享柬埔寨的事工

邱祿佑牧师和他的家人在六月廿一日回返新加坡，目的是为了女儿的复诊。邱牧师七月一日在信义会救主堂证道。他将在八月中回返蒙古国际大学教书。邱牧师趁学校假期期间，参与教导教会领袖的服事。邱师母也受邀在教会的姐妹中分

享。请继续在祷告中纪念他的女儿的跟进治疗，在回去蒙古之前有一段美好的更新时间。

纪木和会督和陈约翰牧师在五月受邀到中国的江苏考察，是否可能为基督徒工人提供所需训练。我们的华文部牧者或许可以参与这些计划。他们拜访了许多美丽的教会，政府当局提供了一些建造这些美丽教堂的资源。

罗珊珊继续以欢喜的心在泰国服事主。纪林雪莉在三月份去探访她，为的是要关顾她。卢牧师在五月十四日也趁着在曼谷参加宣教伙伴会议之便，也与她见了个面。

在泰人福音中心服事的芬兰宣教士 Tapio 牧师和师母请假返芬兰。请在祷告中纪念梁星友牧师要单枪匹马管理中心的一切事宜。今年，泰国福音信义会差派了三位传道来到中心，一方面协助中心的事工，另一方面也学习英语。他们分别在一月、二月和四月到来，为泰人提供了美好的事工，因为可以直接与同乡人交流，这是一项获益良多的计划。

最后，来自芬兰福音信义差会的尤路牧师，担任六月二日，下午二时半假救主堂信义会举行的新加坡基督教信义会宣教会议的讲员。我们受邀参与上帝的宣教工作，是要将基督的美好带给人，并要安慰心灵受困的人。愿上帝使用我们，阿们。

宣教的 最新消息

倪析信牧师报告

MISSIONS UPDATE

By Rev Nick Singh

We thank God that the International Lutheran Seafarers Mission was granted a center in Jurong Fishery Port. Rev Christian Schmidt and Ps Wilson Wong worked very hard to get this center for the welfare of the seafarers so that they can rest and connect with their family and friends. The center will need some volunteers and if you would like to help please contact Rev Christian Schmidt and Ps Wilson Wong. We also thank God that the Seafarers Mission received a van for transport use. It will be of tremendous help for their ministry of caring for the seafarers who sacrifice so much so that we can get our goods.

God has granted faith to many Cambodians as they heard the Gospel. On 1 January 2012 about 33 Cambodians were baptized. These included the first batch of 12 students from the LWM(Lutheran World Mission) hostel in Phnom Penh. We need to buy hostels so that this effective ministry to the University students can continue

on. The hostels that we were renting were sold so we had to find other hostels. Thank God that this happened when Sally Kee was in Myanmar for meeting with the partner churches of the Mekong Mission. She shared this with the members of the partner churches and they were willing to offer support. The hostels could cost around USD 200,000. Please pray that the Lord will supply the finance needed to purchase the hostels.

Sally Kee was invited by the Finnish Evangelical Lutheran Missions to share about the Cambodia work in their Missions Festival in June.

Rev Jimmy Khoo and his family returned to Singapore from Mongolia on 21 June. They are back for their daughter, Janice's medical appointment. Rev Jimmy Khoo preached at the Lutheran church of Our Redeemer on 1 July. He will return to teach at the Mongolian International University in mid August. Rev Jimmy Khoo had a fruitful time in teaching the lay leaders during his vacation. Jennifer was invited to share with the church women. Please continue to pray for them regarding Janice's medical follow up and for a

refreshing time in Singapore before they return to Mongolia.

Bishop Terry Kee and Rev John Tan were invited to go to Jiangsu in China in May for the possibility of providing training to the Christian workers there. Our Mandarin speaking pastors could be involved with this project. They visited some very beautiful churches in the province. The governing authorities provided some of the resources to build these beautiful churches.

Rosanna is happily serving the Lord in Thailand. Sally Kee visited her in March to provide member care. Rev Lu also met her as he attended the Mission partners meeting in Bangkok on 14 May.

Rev Tapio and Kaiya, who are serving as Finnish Missionaries at the Thai Good News Center are on home leave in Finland. Please do pray for Rev Rickson Leong as he manages the Center by himself. This year three evangelist from the Thailand Lutheran Church came to the Center for a month each to help in the center as well as to learn English. They came in January, February and April. They provided a good ministry to the Thais as they could relate with their own people well. This was beneficial project.

Finally, Rev Dr. Jukka Kaarianen, a Missionary of the Finnish Evangelical Lutheran Church, spoke at the LCS Missions Conference on 2 June at 2.30pm at the Lutheran Church of Our Redeemer. We were invited to participate in the Mission of God which was to bring the benefits of Christ to the people and to comfort troubled consciences. May God enables us to do it. Amen.